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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen intézkedést tervez a kormány annak 
érdekében, hogy a rendőrök szolgálati idejét helyesen tartsa nyilván a Nyugdíjfolyósító 
Igazgatóság?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 310/2017. (X. 31.) számú kormányrendelet szerint az államháztartásért felelős miniszter, vagyis
az  ön  irányítása  alá  tartozik  a  Magyar  Államkincstár,  így  annak  igazgatása  szerve,  a  Magyar
Államkincstárba beolvasztott Nyugdíjfolyósító Igazgatóság is.

A Nyugdíjfolyósító Igazgatóságnál a szolgálati járadékban részesülő volt rendőröknek nem vagy
hiányosan  szerepelnek  a  rendőrségnél  leszolgált  éveik.  Az  érintettek  levélben,  úgynevezett
adategyeztetési  eljárás  keretében  szereznek  tudomást  arról,  hogy  a  nyugdíjfolyósító  a  valós
szolgálati idejüknek csak a töredékét tartja nyilván.

Ennek oka az ORFK 24.hu-nak adott válasza szerint az, hogy korábban a rendőrségnek a hivatásos
állományba tartozók illetményadatait nem kellett átadniuk a Nyugdíjfolyósító Igazgatóságnak, mert
2012. december 31-ig a szolgálati nyugdíj  megállapításáról szóló határozatot az ORFK illetékes
osztálya készítette el.

Az adategyeztetési eljárás ugyan lehetőséget nyújt a nyugalomba vonult rendőrök számára, hogy
igazukat bizonyítsák, ugyanakkor az eljárás nagyfokú stresszt okoz számukra és a nyugdíjfolyósító
számára  is  többletmunkával  jár.  Mindez  megelőzhető  lenne  azzal,  ha  a  Nyugdíjfolyósító
Igazgatóság  maradéktalanul  megkapná  a  rendőrségtől  az  adatokat.  Vagyis  nem az  emberek  az
adatokkal,  hanem  pusztán  maguk  az  adatok  vándorolnának  oda,  ahová  szükséges.  Így  az
adategyeztetési eljárás során a volt rendőrök zömében helyes kimutatásokat kapnának, ami a volt
rendőröket a fölösleges stressztől, a hivatalnokokat a fölösleges munkától kímélné meg.



Kérem ezért Öntől az alábbi kérdések megválaszolását:

- Tervez-e olyan intézkedést, amellyel segítene megoldani azt a rendszerszintű problémát, amely 
tömegesen hibás adatokat tartalmazó kimutatások kiküldését eredményezi a volt rendőröknek?

- A 2012. december 31-ig egyáltalán nem létező adatáramlás a rendőrség és a nyugdíjfolyósító 
között miképp befolyásolhatja a majdan megállapítandó szolgálati nyugdíjakat?

Tisztelettel várom válaszát!

Tordai Bence (Párbeszéd frakció)
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